

Bestyrelsesmøde i St. Sjørup bylaug Mandag d. 5.12.2022.

Fremmødte: Torben, Hans Jørgen, Birgitte, Hanne, Lars, Jonna, Martha og Maibritt

Referant: Maibritt.

1) Opfølgning fra sidste referat:

- Referat fra sidst er godkendt.

2) Økonomi:

- Lige nu er der 47 medlemmer, nogle mangler at betale kontingent.
- Der henvises til års regnskabet som lægger på hjemmesiden, hvor man kan se indtægter og udgifter.
- Der er som i de fleste hjem store el regninger, også i fælleshuset. Der er lavet et tilbud fra Regeringen om, at man kan udskyde sin el regning til 2023, men dette er vi ikke interesseret i. Fælleshuset har en fastpris aftale som betales A' Conto hver 3 måned.

3) Nyt fra formanden:

- Der er igangsat arbejde omkring en manual for sommerby.
- Der arbejdes endvidere forsat på, at bylaug'et overtager det området ved søen af Norddjurs kommune.
- Der skal også kigges på varmen i fælleshuset, da der lige nu er for koldt.

4) Aktiviteter i fælleshuset, fællesspisninger og udlejninger:

- Der er 3 udlejninger i December 2022.
- Der vil blive arrangeret fællesspisning i huset Fredag d. 20.1.2023 kl. 18.00. (Der vil blive sendt invitation ud om dette, når vi kommer tættere på.)
- Der drøftes om det vil være muligt at arrangere nogle arrangementer for byens børn, børnebørn mm. Det kunne evt. være en film eftermiddag, bål hygge mm. Derudover snakkes der om evt. julehygge, sodavandsdiskotek og fastelavn. Da disse arrangementer allerede bliver afholdt i andre byer i omegnen, så snakkes der om en mulighed for fælles transport her fra byen. Der sættes i "tænke boks" omkring ovenstående.

## 5) Sommerby:

- Der er ikke så meget nyt herom, men der snakkes omkring ting vi kan gøre anderledes i 2023. Der vil forsøges at børne teater skal være den første Tirsdag igen næste år, da det er der Ørsted bibliotek som er arrangør synes det passer bedst. Der snakkes her om, om vi i bestyrelsen kan finde en anden måde at reklamere med arrangementet, så det kan blive et større publikum.

- Der snakkes om to nye pølsesteger og en brødrister, som evt. kan blive en del af grejbanken.

- Der skal endvidere findes en mere langtids holdbar aftale vedr. brandudstyr.

- Der snakkes også om faste aftaler vedr. transport til at aflevere lånte materialer efter Sommerby.

- Der vil blive kigget på pris ændringer af mad og drikke, da der vurderes at dette kan stige lidt.

- Der diskuteres om der skal laves en anden måde for booking af kræmmerpladserne.

## 6) Evt.:

- Vi har en hjertestarter til at hænge uden på fælleshuset, det vedtages at denne skal blive hængende. Der skal tjekkes op på om skabet er tilsat strøm, da hjertestarten ikke overlever vinteren uden varme i skabet. Der skal evt. findes en "service sponsor" på denne.

- Der bliver snakket om at etablere nogle arbejdsgrupper, som fx. en gruppe står for ude områderne, en gruppe står for inde i huset.... osv. Dette for at man i hver gruppe selv kan arrangere hvornår opgaverne skal klares, så der ikke laves arbejds weekender og måske hjælpe til at flere har mulighed for at deltage. Dette kan evt. også gøre, at de forskellige opgaver bliver vedligeholdt løbende.

- Bylaug'et har modtaget et sponsorat - en lille batteridrevet kædesav.

- I April vil der forsøges at arrangerer en loppedag. Så hvis nogle i byen eller omegnen har nogle ting, tøj mm. de gerne vil af med, så tages dette i mod.